
SILICONE硅胶 手腕带 手环 足球赠品

产品名称 SILICONE硅胶 手腕带 手环 足球赠品

公司名称 江门市蓬江区润立硅橡胶制品厂

价格 .00/个

规格参数 产品:硅胶手环
礼品种类:商务礼品
材质:塑料/树脂

公司地址 暂无

联系电话 86 757 28091292 18929971911

产品详情

产品 硅胶手环 礼品种类 商务礼品
材质 塑料/树脂 适用送礼场合 展销会、商务馈赠、开业

典礼、周年庆典、公关策
划、颁奖留念、员工福利
、春节、圣诞节、万圣节
、情人节、生日、婚庆、
其他

送礼对象 送客户 适用行业 知行各业
加印LOGO 可以 包装 普通包装
规格 202*12*2MM 新奇特 外观新颖
种类 手镯、手环

硅胶手环材质： 硅胶手环（手碗带，手镯）是我司的主打硅胶产品之一，我们有能力配全客户以最快的
时间按客户要求生产满意的手环。由于我们有自行开发模具能力，所以模费是超低或者免收。我们制作
硅胶手环的原料是100%纯硅胶（silicone),我们的原材料供应商可以提供相应的sgs和rohs检验报告。

硅胶手环的特点： 本公司的硅胶手环采用100%纯硅胶经流化机压机而成；手环本身具有一定的张力及柔
软性，因而容易变形并立即恢复；我们所用的硅胶原料均通过欧盟的rohs指令，符合欧洲环保标准。 硅
胶手环由于具备硅胶制品的常见特性，所以，硅胶手环具备耐磨损，耐高温，不变形等特点，可以长期
佩带；硅胶手镯是真正绿色环保饰品，必将更加流行！

硅胶手环工艺：颜色： 可跟据客户提供之国际通用潘通（pantone)c卡上的任意颜色，做出手环颜色与色
卡颜色接近类可达90%以上。颜色请参照潘通c卡色色号logo
硅胶手环上的logo可以为文字，图案或文字和图案结合
可以采出凹刻、凸刻、丝印、雕刻填色，滴胶等多种工艺。



如果你有其它设计，可以告许我们，我们有专业的设计开发部，我们会全协助你开发新产品

硅胶手环包装：我们能跟据你的需求，订做多种方式的包装。我们默认的包装方式是：opp普通自粘胶袋
独立包装，100个一包或裸装。注：3万以上不提供独立包装常规出口标准纸箱尺寸（可按客户要求订做
）：500装： 30*25*23cm1000装：35*35*25cm2000装：46*36*32cm

手环重量： 常规手环每条所需材料为7克，成品实重约为6克

硅胶手环的故事： 硅胶手环最早流行于美国，世界上第一款硅胶手环是黄色“livestrong”，所有戴此手
环的人们共同的目的就是抵抗疾病癌症，让生命更强壮。 此后，由于硅胶手环具有环保，无毒无味，并
且弹性好，易佩带等优点，逐渐发展成为一种流行的饰品，深受青年朋友的喜爱，如今这种流行已经蔓
延到全世界。 如今，佩戴彩色腕带成了支持慈善的响亮宣言。为了支持2007年在上海举行的特殊奥林匹
克运动会，麦当劳品牌形象大使，nba小巨人姚明大声说出“别小看自己的宣言”。姚明将自己的感言刻
在不同色彩的腕带上，并与奥运会冠军郭晶晶，彭勃，国际象棋世界冠军诸宸，花样滑冰申雪，赵宏博
，前体操世界冠军莫慧兰等知名运动员一起，号召大家一起带“励志腕带”，为特奥会做贡献。在八种
颜色的彩色腕带上，姚明迷说了八种积极的人生态度：蓝色代表“志高气昂”——追求平等，包容和崇
高理想，让自己活得更有意义；绿色表达“别找借口”——消除差异，打破隔阂，人人责无旁贷；粉色
意味首“天马行空”——想像，从来都是世界前行的动力；橘色告诉你“来单挑吧”——挑战自己比挑
战别人更有勇；红色提倡“凌云壮志”——人跳得再高，也跳不过内心的凌云壮志；黄色宣称“梦想不
嫌大”——只要有梦想，凡事可成真。

silicone bracelet material:

silicone bracelet (hand bowl belt, bracelet) is my main silicone division one of the products, we have the ability with all
customers to the fastest time as a customer product satisfaction bracelet. because we have developed on its own mold,
and they die, or ultra-low fee is waived. we have produced raw materials for silicone bracelet is 100% pure silicone

(silicone), our raw material suppliers can provide the corresponding sgs and rohs inspection reports.

silicone bracelet features:

the company"s silicone bracelet 100% pure silica gel formed by the stream of machine presses; bracelet itself has a
certain degree of tension and flexibility, and are easily deformed, and immediate recovery; we use silicone raw
materials through europe

union rohs directive, in line with european environmental standards.

silicone bracelet silicone products due to its common features, so silicone wristband with resistance to abrasion, high
temperature, non-deformation characteristics of long-term wear; silicone bracelet is really green ornaments, will surely
be more popular!

silicone bracelet craft:

color:

may be permitted to offer the internationally accepted pantone (pantone) c card, any color, make a bracelet colors
and color cards color close to classes of up to 90%. please refer to pantone color card color color c

logo

silicone bracelet on the logo can be text, graphics or combination of text and images



can adopt a carved concave, convex engraving, screen printing, sculpture coloring, epoxy and other processes.

if you have other design, you can sue promised to us, we have professional design and development department, we
will all

to help you develop new products.

silicone bracelet packaging:

we could, according to your needs, customized packaging of a variety of ways. our default way of packaging are:

general self-adhesive opp bags individually wrapped, 100 a package or bare equipment. note: 3 million or more, does
not provide individually packaged

conventional export standard carton size (tailor-made according to customer"s request):

500 loaded: 30 * 25 * 23cm

1000 installation: 35 * 35 * 25cm

2000 installation: 46 * 36 * 32cm

silicone bracelet story:

silicone bracelet was first popular in the united states, the world"s first silicone wristband is a yellow "livestrong", all the
people wearing the bracelet"s common goal is to resist the disease of cancer, so that life is more robust.

since then, due to silicone bracelet with green, non-toxic, tasteless, and good elasticity, easy to wear, etc., gradually
developed into a popular jewelry, deeply loved young friends, and now the epidemic has spread throughout the
world.

today, wearing colored wristbands have become a resounding declaration to support charity. to support the 2007
special olympics held in shanghai, mcdonald"s brand ambassador, nba giant yao ming, a small aloud, "do not
underestimate your own declaration." yao ming will be engraved on his own reflections on the wristband in different
colors and with the olympic champion guo jingjing, peng bo, chess world champion zhu chen, figure skating shen xue
and zhao hongbo, the former gymnastics champion mo huilan and other famous athletes together, call us together
with "inspirational wristbands" to contribute to special olympics. in eight color-coded wristband, the yao fans said the
eight positive attitude towards life.

: blue stands for "high gas ang chi" - the pursuit of equality, tolerance and lofty ideals, so live his life more meaningful;
green expression "do not make excuses" - to eliminate differences, to break the barriers and everyone is duty-bound;
pink mean in the first "fanciful" - imagine that the world"s top-line has always been the driving force; orange to tell
you.

"to singled out bar" - to challenge their own challenges in others, more than courage; red and promoting a "lofty
determination" - people jump even higher, but also jump, but soaring ambition to join the inner; yellow declared that
"the dream is never too big" - as long as the a dream, everything can become a reality.
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